
 

AGENDAPUNTEN BIJLAGEN 

   

A Opening  

 Voorzitter Schelberg opent de vergadering, heet iedereen welkom en doet melding van 
de afwezigen. 

Het is vandaag de laatste AB vergadering van Cia Kroon. Dank (incl. bloemetje) namens 
de voorzitter voor de vele jaren inzet.  

 

   

B Mededelingen  

 1 Dhr. Broekhuizen 

Vanuit de TRA. Vertrouwen en waardering is uitgesproken richting gemeente 
Wierden die de uitvoering (incl. strategisch beleid) gaat doen voor de OEK-opvang. 
Advies is de geldstroom van het ministerie naar de VRT te laten lopen naar 
Wierden. Hij vraagt of de vergadering hiermee akkoord is. Dat is het geval. 
Komende week vindt er nog een ambtelijk overleg plaats over de overdracht. 

Er was enige onrust over/bij gemeenten die op het “COA-lijstje” stonden, terwijl de 
situatie bij deze gemeenten echt ander ligt. Onhandige communicatie-actie vanuit 
het ministerie/COA.  

 

 2  

 

Dhr. Wevers 

• Onlangs is het onderzoek ‘lessen uit vuurwerkrampen’ verschenen, 
opgesteld door de UT in opdracht van de Tweede Kamer. Dit is gedaan 
middels een zgn. desktop studie, waar brede conclusies en aanbevelingen 
uit voort gekomen zijn. Deels gaat het ook over de brandweer, en dan mn 
dat in/bij bepaalde omstandigheden bij opslagplaatsen massa-explosies 
kunnen ontstaan. De brandweer trad en treedt achter in alle gevallen 
defensief op. Alle bestaande distributiecentra en opslagplaatsen worden 
ook jaarlijks gecontroleerd door de Omgevingsdienst. 

• De operationele voorbereiding op de jaarwisseling loopt als voorgaande 
jaren. Volgende week ontvangen de Twentse burgemeesters hierover nog 
een memo. Komende jaarwisseling is de eerste jaarwisseling voor 
meldkamer Oost Nederland. 

• Mbt het plan versterking crisisbeheersing en informatievoorziening is in het 
vorige AB afgesproken dat ook de raden zullen worden geïnformeerd. 
Hierover is contact geweest met griffiers en raden zitten niet op extra 
fysieke bijeenkomsten te wachten. Voorstel is nu een raadsinfobrief te 
versturen met daarin opgenomen de mogelijkheid een webinar te 
organiseren. De vergadering vindt dit een prima plan.  

 

 3 Voorzitter 

Dhr. Broekhuizen zal tijdelijk, tot de nieuwe burgemeester van Almelo benoemd is, 
de vacature in het DB opvullen voor het cluster Almelo-Twenterand. 
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C Verslag en actielijst AB VRT 12 oktober 2023  

  Verslag wordt vastgesteld. Akkoord met actielijst.  

    

D Ingekomen stukken  

  Voorzitter: Nav de brief mbt het landelijk crisisplan extreem geweld en terrorisme: 
het dreigingsniveau is nu van 3 naar 4 gegaan. Wat betekent dit concreet? Dhr. 
Groen geeft aan dat de burgemeesters hierover een schrijven hebben ontvangen. 

 

    

E Ter bespreking/Ter besluitvorming  

 1 Terugblik en vooruitblik bestuurlijke themadagen 

De voorzitter kijkt terug op de laatste themadagen van november. Voorstel is 
jaarlijks een ééndaagse en een tweedaagse te organiseren. De volgende 
ééndaagse staat gepland op 14 maart 2024. Dhr. Welman heeft zich namens het DB 
aangeboden om mee te denken in de organisatie en inhoud van de komende 
bestuurdersdagen. Wellicht zijn er vanuit het AB nog  mensen die mee willen 
denken. Mevr. Tigchelaar en dhr. Pierik melden zich hiervoor aan. Dhr. Eijbersen 
geeft zijn complimenten voor de organisatie van de laatste tweedaagse. Het was 
een goed programma.  

 

 2 Omgaan met polarisatie in Twente 

Dhr. Welman verwijst naar de laatste tweedaagse, waar polarisatie ook aan de orde 
is geweest. Het idee in dit voorstel is om de informatiepositie in Twente te 
versterken. We moeten aan de voorkant zien te komen. Ook ambtelijk is hiervoor 
veel belangstelling. Dhr. Pierik vindt vooral de deskundigheidsbevordering van 
belang. Dat is wat hij graag wil. Mevr. Tigchelaar geeft haar complimenten dat dit 
opgepakt wordt. Hier is ze blij mee en ze wil er ook graag vanuit haar gemeente 
ondersteuning voor leveren. 

Besluit: akkoord met voorstel.  

 

 3 Protocol interregionaal beleidsteam (IRBT) 

De voorzitter geeft aan dat (oa) dit punt uit de evaluatie van de Cie. Muller komt. In 
praktische zin zal dit niet zo snel aan de orde zijn, maar het is toch van belang dit te 
hebben. Dhr. Wevers geeft aan dat één van de conclusies van de cie. Muller was 
dat vr’s het zelf goed voor elkaar hadden, maar dan er bovenregionaal nog wel het 
eea te verbeteren viel.  

Besluit: akkoord met voorstel. 

 

 4 Kadernota begroting 2025 

Dhr. Welman geeft toelichting. De AB-leden hebben dit waarschijnlijk al op andere 
tafels voorbij zien komen. Er is sprake van een forse groei van de begroting. Deze is 
wel verklaarbaar. Als de cijfers later definitief zijn, zal samen met onze 
auditcommissie  bekeken worden wat de gevolgen zijn en hoe evt. bijgestuurd kan 
worden. Dit zal ook voor andere GR-en gelden. De voorzitter geeft aan dat de 
grootste stijgingspost de loon- en prijsstijging betreft.  

Besluit: akkoord met voorstel. 

 

 5 Voorbereiding eindcontrole 2023 

Dhr. Welman geeft aan dat het hier om een technisch verhaal gaat, wat we verplicht 
moeten doen. 

Besluit: akkoord met voorstel 

 

 6 Controleverordening en financiële verordening 

Dhr. Welman geeft aan dat hier hetzelfde voor geldt als bij het vorige voorstel. 

Besluit: akkoord met voorstel 
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 7 Zorgrisicoprofiel 

Dhr. Pierik licht toe. In het vorige AB is hierover een presentatie geweest. Eea heeft 
niet geleid tot inhoudelijke aanpassingen. Vraag in het vorige AB was hoe kunnen 
wij als gemeenten positie kiezen? Hiervoor zal nog een bijeenkomst voor alle AOV-
ers worden georganiseerd. Mevr. Kroon geeft aan dat ze de vorige keer naar de 
positie van de Twentse zorgcentra heeft gevraagd en ze vraagt mevr. Dinsbach wat 
daarmee is gebeurd. Mevr. Dinsbach geeft aan dat dit onderliggend is opgenomen. 

Besluit: akkoord met voorstel 

 

 8 Addendum handhavingsbeleid industriële veiligheid 

Besluit: akkoord met voorstel. 

 

 9 Addendum aanwijsbeleid bedrijfsbrandweer 

Besluit: akkoord met voorstel. 

 

    

F Ter kennisgeving   

 1 Zienswijze op jaarplan 2024 NIPV 

- 

 

   

G Rondvraag 

Dhr. Eijbersen vraagt aandacht voor het tijdig doen toekomen van de stukken.  

 

   

H Sluiting  

 De voorzitter sluit de vergadering.   

 

 

Vastgesteld in de vergadering van het algemeen bestuur d.d. 14 februari 2024 

 

 

Secretaris,     Voorzitter, 

H. Meuleman                                                                R.W. Bleker 

 

 


